
Ρήµατα σε -ώνω

Τα ρήµατα που τελειώνουν σε – ώνω, γράφονται µε δύο ωµέγα (-ω).
π.χ. τεντώνω, απλώνω, στεγνώνω κλπ.
Πρέπει να θυµάµαι ότι το –ω ταξιδεύει σε όλες τις λέξεις της ίδιας οικογένειας.
π.χ. ανακυκλώνω – ανακύκλωση – ανακυκλωµένο

1. Να σχηµατίσεις από τις παρακάτω λέξεις ρήµατα παράγωγα µε την κατάληξη -ώνω.

α) βίδα ……………………………………………
β) καρφί ……………………………………………
γ) ύψος ……………………………………………
δ) στρώµα ……………………………………………
ε) φούσκα ……………………………………………
στ) κρύο ……………………………………………

2. Κλίνω τα ρήματα στον Ενεστώτα, όπως το παράδειγμα.

Ενεστώτας ενεργητικής φωνής
εγώ ανακυκλώνω οργανώνω τεντώνω

εσύ ανακυκλώνεις

Αυτός -ή -ό  ανακυκλώνει

εμείς ανακυκλώνουμε

εσείς ανακυκλώνετε

αυτοί –ές -ά ανακυκλώνουν

Ενεστώτας παθητικής φωνής
εγώ ανακυκλώνομαι  οργανώνομαι  τεντώνομαι

εσύ ανακυκλώνεσαι

αυτός -ή -ό  ανακυκλώνεται

εμείς ανακυκλωνόμαστε

εσείς ανακυκλώνεστε

αυτοί –ές -ά ανακυκλώνονται

 

 

 


